
 
 

 
 

 

Zápis z kulatého stolu konaného 19. září 2023 

v Malé Losenici 

Téma:   
„Kulatý stůl pro zájmovou skupinu Veřejná správa “ – Realizace Integrované strategie 

pro rozvoj regionu MAS Havlíčkův kraj na období 2021 – 2027“ – financování, projekty, 
dotační možnosti v roce 2023 – přechodné období PRV  
 

Místo konání:  
 bývalá škola v Malé Losenici, čp. 54  
Datum konání:  

19. září 2023 od 13.00 hodin  
Seznam účastníků: 
 viz prezenční listina (příloha zápisu) 
 
Cílem jednání bylo seznámit zástupce místních samospráv s realizací Integrované strategie 
komunitně vedeného místního rozvoje pro území MAS Havlíčkův kraj, předat informace o dalších 
možnostech čerpání finančních prostředků, podání žádostí o dotaci, prodiskutovat projektové 
záměry.  
 
PROGRAM:  
1. Zahájení 

2. Realizace Strategie MAS Havlíčkův kraj 

3. Možnosti čerpání finančních prostředků z PRV v roce 2023  
4. Diskuse 
5. Závěr 
 
 
 
ad. 1. 
Jaroslava Hájková, ředitelka, přivítala účastníky a stručně nastínila témata dnešního kulatého 
stolu, poté předala slovo pí Ing. Haně Chlubnové a pí Bc. Kateřině Niklfeldová.  
 
ad. 2. 
Paní Chlubnová, seznámila přítomné s plněním Strategie MAS Havlíčkův kraj pro období 2021 – 
2027 (SCLLD). Pí Chlubnová přítomným vysvětlila, jak je důležité pro naplňování strategie mít 
připravené „životaschopné“ projektové záměry jednotlivých místních samospráv, NNO a škol 
z území. 
Pí Niklfeldová seznámila s čerpáním finančních prostředků z PRV – dokončen projekt spolupráce 
„Cisterciácké klášterní krajiny“, byla podána žádost o platbu. Vzhledem k tomu, že nám z projektu 
spolupráce zbyly finanční prostředky, budeme žádat na MZe o provedení změny programového 
rámce a přesunu peněz z Fiche 14 (projekt spolupráce) na Fichi 15 (Živá obec). Tudíž do konce 
letošního roku vyhlásíme ještě jednu výzvu z Programu rozvoje venkova, a to na Fichi 15. 
 
 



 
 

 
 

 
Kulatý stůl byl svolán na základě podnětu starosty města Žďár nad Sázavou, který vznesl 
požadavek, aby ve výzvách MAS bylo odstraněno preferenční kritérium (PK) „velikost obce“. Toto 
PK se mu jeví jako diskriminační. Následně proběhla diskuze, z které vyplynulo, že PK velikost 
obce nepřipadá žádnému z přítomných starostů diskriminační (ani starostům z obcí nad 1000 
obyvatel), protože do některých výzev ani malé obce nemohou podávat žádosti, protože nemají 
takovou vybavenost jako město Žďár (např. školy, dopravu atd.). Alokované peníze do výzev MAS 
jsou především určené pro menší projekty. Žadatelům s finančně náročnými projekty je 
doporučováno, aby „šli“ do výzev jednotlivých ministerstev tzv. napřímo.        
 
ad. 3. 
Pí Chlubnová přítomné informovala o probíhající animaci škol a školských zařízení. Manažerka 
pro animaci škol poskytuje: metodickou pomoc ZŠ a MŠ při výběru vhodných šablon, školení pro 
žadatele a příjemce ZŠ a MŠ, konzultační činnost při realizaci projektu, např. zadávání veřejných 
zakázek, povinné publicitě, podpůrnou činnost při zadávání dat do systému, práce v ISKP 2014+, 
atd. S MAS spolupracuje cca 40 základních a mateřských škol.   
 
ad. 4. 
V diskuzi se přítomní zajímali o konkrétní řešení svých projektových záměrů a časový 
harmonogram čerpání dotací. Byl jim vysvětlen postup, jak a kde budou moci své žádosti podávat.  
 
 
ad. 5 
Paní Hájková poděkovala všem přítomným za zájem a účast na kulatém stolu.  
 
 
 
 
V Malé Losenici dne 19. září 2023 
 
 
Zapsala: Ing. Hana Chlubnová 
 
 
Ověřil:  
 
Jaromír Jonák        MVDr. Zdeněk Křivánek 
starosta obce Malá Losenice        starosta městyse Nové Veselí 
 


